
Protokół Nr VIII/XXVIII/2021 

z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy w Stubnie VIII Kadencji 2018-2023,  

która odbyła się w dniu 12 kwietnia 2021r. 

        Obrady sesji odbyły się w sali narad Urzędu Gminy w Stubnie. 

Według listy obecności w sesji uczestniczyło 15 radnych na ustawowy stan 15 

radnych. Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy Ryszard Adamski, 

Sekretarz Gminy Danuta Kusz, Skarbnik Gminy Jolanta Sobolewska. 

Sołtysi wsi: Danuta Pawłucka, Michał Jamrozy, Mieczysław Dunik, Jerzy 

Opala, Maria Sumka.  

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Serafin.  

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

     6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

2) w sprawie uchwalenia zamiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Stubno, 

3) w sprawie przyjęcia Sołectwa Stubno do „Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na 

lata 2021-2025”, 

4) w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi,  

5) w sprawie przyjęcia programu zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Stubno w roku 2021, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

7) w sprawie zawarcia porozumienia i przyjęcia do realizacji zadania ponadgminnego. 

      

   7. Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

   8. Zamknięcie obrad sesji. 



 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Serafin otworzył obrady  

XXVIII Sesji, przywitał radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych na 

ustawowy stan 15 radnych. 

 

Ad. 3 

Prowadzący obrady przedstawił planowany porządek obrad XXVIII Sesji. 

Pan Wójt zwrócił się z prośbą o włączenie do porządku obrad jeszcze jednej 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego. 

Radni uwag nie mieli. Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Protokół z obrad XXVII  sesji zostały wyłożone przed sesją do wglądu radnych  

i wszystkich zainteresowanych. Uwag do protokołów radni nie zgłosili. 

Protokoły w głosowaniu zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

Pan Wójt przedstawił zadania realizowane przez poszczególne komórki urzędu 

gminy w okresie międzysesyjnym. Sprawozdania z realizacji tych zadań 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał: 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2021 rok. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. W dochodach wprowadzamy: wpływy z 



otrzymanych spadków, zapisów i darowizn, rekompensatę utraconych 

dochodów w podatkach i opłatach lokalnych, subwencję ogólną z budżetu 

państwa oraz środki na dofinansowanie własnych zadań bieżących. W 

wydatkach: budowa, rozbudowa i przebudowa istniejącej stacji uzdatniania 

wody w Stubnie, remont mostu w ciągu drogi nr 2416R Nakło-Starzawa-

Granica Państwa – opracowanie dokumentacji, dofinansowanie pobytu dziecka 

w przedszkolu w Przemyślu, prace konserwatorskie budynku przy zespole 

dworsko-parkowym w Stubnie.   

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

  

- w sprawie uchwalenia zamiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Stubno. Projekt uchwały 

przedstawiła Pani Sekretarz. Pani architekt Katarzyna Domka-Zarzyczna 

przedstawiła główne założenia Studium. Określa ona zasadnicze cele rozwoju 

Gminy. Jest podstawowym dokumentem planistycznym określającym politykę 

przestrzenną i kierunki zagospodarowania przestrzennego gminy. Przystąpienie 

do sporządzenia zmian studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stubno podyktowane było przede wszystkim zmianami  

w przestrzeni, które nastąpiły po 2001 roku, zmianami aktualnych przepisów 

prawa, uchwalenia nowego Planu Zagospodarowania przestrzennego 

Województwa Podkarpackiego oraz chęcią wprowadzenia zmian w polityce 

przestrzennej gminy przez jej władze. Sprawa Studium była szeroko omawiana 

na Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Rozwoju Gospodarczego  

i Zaopatrzenia. Radni mieli kilka uwag, które zostały naniesione do Studium. 

Pan Wójt zwrócił się z prośbą o przyjęcie uchwały. Sprawa ciągnie się już 5 lat. 

Radni pytań nie mieli. 



Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie przyjęcia Sołectwa Stubno do „Podkarpackiego Programu Odnowy 

Wsi na lata 2021-2025”. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. 

Przyjmuje się sołectwo Stubno do Podkarpackiego Programu Odnowy wsi  

i zobowiązujemy się do partycypacji w kosztach realizacji Programu.  

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi. Projekt uchwały 

przedstawiła Pani Sekretarz. Strategia powstała w wyniku prac członków Grupy 

Odnowy wsi sołectwa Stubno. Określa drogę do wyznaczonego celu jakim jest 

poprawa warunków życia w sołectwie. Ma charakter integracyjny w stosunku do 

mieszkańców, organizacji pozarządowych oraz urzędu gminy. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

  

- w sprawie przyjęcia programu zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Stubno w roku 2021. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. 

Celem programu jest zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie gminy oraz 

opieka nad zwierzętami bezdomnymi. Cały program stanowi załącznik do 

niniejszej uchwały. Uchwała jest podejmowana corocznie. Na realizację 

programu w 2021 roku gmina zapewnia kwotę 20 000zł. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. O przedłużenie umowy dzierżawy zwrócił 

się dotychczasowy dzierżawca. Przedmiotem dzierżawy jest teren na którym 

zlokalizowany jest garaż. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

   

- w sprawie zawarcia porozumienia i przyjęcia do realizacji zadania 

ponadgminnego. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz.  Zawieramy 

porozumienie z Zarządem Powiatu Przemyskiego na podstawie którego Gmina 

Stubno przyjmuje do realizacji zadanie ponadgminne poprzez organizację  

i uczestnictwo w Międzynarodowej Biesiadzie Folklorystycznej w Kalnikowie. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

  

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego. Projekt 

uchwały przedstawił Pan Wójt. Udzielamy pomocy finansowej Powiatowi 

Przemyskiemu na realizację zadania „Remont mostu JNI 01003126 w ciągu 

drogi Nakło-Starzawa-Granica Państwa”. Przeznaczamy kwotę 5000zł na 

opracowanie dokumentacji. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

   

Ad. 7 Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  



Pan Wójt przedstawił temat propozycji budowy mostu na rzece San  

w miejscowości Chałupki Dusowskie. Zainteresowani są tym tematem 

Starostwo Powiatowe w Przemyślu, Gminy Orły i Żurawica. Na pewno 

przedsięwzięcie ogromne i na przyszłe lata, ale na pewno warto o niej 

rozmawiać. Chcielibyśmy przekazać drogę Nakło – Chałupki Dusowskie 

Powiatowi Przemyskiemu w zamian za drogę powiatową ze Starzawy Rybnej  

w kierunku Starzawa Wieś. Radni wyrazili swoją opinię w tej sprawie i udzielili 

Panu Wójtowi upoważnienia do prowadzenia rozmów w tej sprawie.   

 

 

 

 

Ad. 8 

Po wyczerpaniu wszystkich tematów Przewodniczący Rady zakończył obrady 

sesji o godz. 1145. 

 

Protokolant: 

Dariusz Dacyk                                  Przewodniczący Rady Gminy 

                                           Tomasz Serafin 

 

 

 


